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Jesteśmy na
Facebooku

Zapraszamy na konsultacje irydologiczne

Wójt to zwykły 
człowiek

O zmianach w sposobie rządzenia Dąbrówką, pomysłach na pierw-
sze działania oraz nowych metodach promocji działań samorządu 
– rozmowa z Radosławem Korzeniewskim, nowym wójtem gminy.

Moja Gazeta Regionalna: 
Dąbrówka ma 26-letniego 
wójta. Czy nie ma Pan obaw 
w związku z taką sytuacją?
Radosław Korzeniewski, 
wójt gminy Dąbrówka:  Nie 
ma się czego bać, bo urząd 
nie jest w stanie wojny. Jest 
zorganizowany, ma zachować 
ciągłość. Czy wójt jest, czy 
go nie ma, urząd ma praco-
wać. Przyjąłem jakieś zaso-
by ludzkie, którymi trzeba 
odpowiednio pokierować i 
odpowiednio je zmotywo-
wać. Czego tu się bać? Jedy-
ne, czego się obawiałem, to 
pierwszych dni urzędowania. 
Ale ostatecznie nie było na to 
nawet czasu.

Czy spodziewał się Pan kło-
potów związanych ze stanem 
gminnych finansów?
Nie. Raczej obawiałem się skon-
struowania większości w radzie. 
Z PiS-u wprowadziłem tylko 
jednego radnego. Ale przepro-
wadziłem szereg rozmów z rad-
nymi. Wszyscy zadeklarowali 
poparcie dla mojej osoby.

Pracował Pan już wcześniej w 
tym urzędzie…
Tak. W 2011 roku zostałem 
przyjęty na stanowisko kierow-
nika Zakładu Gospodarki Ko-
munalnej. To już było ogromne 
wyzwanie, bo budżet opiewał 
na ponad 1 mln zł. Przyszedłem 
tu prosto ze studiów. Wcześniej 

dorywczo pracowałem jako kie-
rowca zawodowy, autokarowy 
na trasach międzynarodowych.
Wiedziałem, że to będzie duża 
odpowiedzialność. Miałem pod 
sobą oczyszczalnie ścieków, 
wszystkie SUW-y oraz całą sieć 
wodociągowo-kanalizacyjną. 
Również ośrodki zdrowia. Trze-
ba było wykazać się umiejęt-
nościami zarządzania zarówno 
nieruchomościami, jak i zaso-
bami ludzkimi. 

Jako kierownik doprowadzi-
łem do tego, że oczyszczalnia 
zaczęła w końcu funkcjono-
wać. Wcześniej były problemy 
związane z przestarzałą infra-
strukturą. Trzeba było wszyst-
ko odnawiać, modernizować i 
unowocześniać. Przeprowadzi-
łem szereg remontów w ośrod-
kach zdrowia. Pozostawiam po 
sobie sporo pozytywnego.

(dokończenie na str. 5)

Wójt Radosław Korzeniewski

Tajemnicze zmiany planu 
Czytaj na str. 3

W dniach od 1 do 4 stycznia 
2015 r. na zaproszenie Stowarzy-
szenia Wspierania Aktywności 
Twórczej ,,Nie daj się nudzie” z 
Kobyłki, z panem Andrzejem 
Zbyszyńskim, radnym powiatu 
wołomińskiego, Atelier Języko-
wego pani Anny Śledziewskiej 
z Ostrowi Mazowieckiej oraz 
Impresariatu Artystycznego 
pana Wojciecha Bardowskie-

Artyści z senator Anną Aksamit, patronem honorowym koncertu

Czytaj na str. 7

Międzynarodowe kolędowanie
go z Zielonki, koncertowali 
znakomici artyści z Ukrainy. 
Zespół Lubystok z Tarnopola 
w składzie: Olga Gawryliuk 
– solistka filharmonii w Tar-
nopolu, Natalia Szewczuk – 
skrzypce, Oksana Gorodina 
– flet, Lilia Iwaniuk – gitara z 
towarzyszeniem chóru mło-
dzieżowego z Krzemieńca. 
Artystom towarzyszył znany 
w całym kraju baryton Woj-
ciech Bardowski. Patronat 
honorowy nad koncertami 
objęła Senator Rzeczypo-
spolitej Polskiej, pani Anna 
Aksamit.
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Stowarzyszenie „OD-DO”

01-204 Warszawa, ul. Siedmiogrodzka 5, kl. II
tel./fax: 22 632 09 09
http://www.od-do.org, e-mail: od-do@od-do.org

PROJEKT „DDA - CZAS NA ZMIANĘ”
Projekt współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki

ZAPRASZAMY CIĘ DO PROJEKTU JEŚLI:
•	 jesteś w wieku 18-25 lat i masz wrażenie, że stoisz w miejscu i nie wiesz jak to zmienić?
•	brak Ci pomysłu, zapału, umiejętności by aktywnie kreować swoje życie?
•	 uważasz, że brak Ci wystarczających kwalifikacji by dostać i utrzymać wymarzoną pracę?
•	mieszkasz w Warszawie lub woj. Mazowieckim?

PROPONUJEMY CI:
•	 indywidualne doradztwo zawodowe i poradnictwo psychologiczne,
•	grupę wsparcia,
•	 treningi interpersonalne oraz umiejętności psychospołecznych (autoprezentacji oraz 

twórczego myślenia i działania),
•	warsztaty poszukiwania pracy oraz podniesienie kwalifikacji i nabycie praktyki poprzez 

staże i kursy zawodowe (wypłacamy stypendia stażowe i szkoleniowe)

ZAPEWNIAMY:
•	 fachową, profesjonalną i dyskretną pomoc i przyjazną atmosferę,
•	możliwość wyboru kursu zawodowego (nieodpłatnego dla uczestnika) i miejsca stażu 

zawodowego (wypłacamy stypendium stażowe),
•	 catering w czasie treningów.
•	
Głównym celem projektu jest wyrównanie szans na rynku pracy młodzieży w wieku 18-25 
lat, pochodzącej ze środowisk ubogich lub zagrożonych dysfunkcją społeczną, zwłaszcza 
z rodzin z problemem alkoholowym. Uczestnicy w ramach projektu zdobędą wiedzę 
i umiejętności zwiększające ich skuteczność poruszania się po rynku pracy adekwatnie do 
wykształcenia i posiadanych kwalifikacji.

Nabór trwa do końca stycznia 2015 r.

Więcej informacji na naszej stronie: www.od-do.org, pod adresem e-mail: 
od-do@od-do.org i pod numerem telefonu 22 632-09-09. Skontaktuj się 
z nami! Zapraszamy: ul. Siedmiogrodzka 5, kl. II, nr 9 (Warszawa Wola).

UDZIAŁ W PROJEKCIE JEST BEZPŁATNY. ZAPRASZAMY!

„DDA czas na zmianę” – Projekt realizowany 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

współfinansowany ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego

Nawet w 24 godziny!
POŻYCZKA

szybko i uczciwiedo 25 000 zł

Twoje pieniądze

 507 923 356 *
*koszt połaczenia zgodny 

z taryfą operatora 

Burmistrz Wołomina Elżbieta Radwan po-
wołała na stanowisko swojego zastępcy Edytę 
Zbieć. Wiceburmistrz Edyta Zbieć jest wołomi-
nianką, związaną z miastem prywatnie i zawo-
dowo. Ukończyła Ekonomię Rolniczą na SGGW 
oraz podyplomowo Wydział Prawa i Administra-
cji na UW. W latach 2005 – 2010 pracowała w 
wołomińskim urzędzie, na stanowisku kierowni-
ka referatu zajmującego się pozyskiwaniem środ-
ków zewnętrznych. Ostatnią kadencję spędziła w 
Gminie Strachówka, najpierw jako kierownik Re-
feratu Rozwoju Gminy, następnie jako sekretarz, 
a ostatnio jako sekretarz i zastępca wójta gminy. 

Po czterech latach w Strachówce Edyta Zbieć 
wróciła do wołomińskiego urzędu. Jako zastępca 
Burmistrza Wołomina będzie zajmowała się in-
westycjami oraz zamówieniami publicznymi. 

Powrót do urzędu

Rozbudowa SP nr 3

Dofinansowanie na 
budowę ul. Wyzwolenia

Jak informuje burmistrz 
Robert Perkowski, Ząbki zna-
lazły się na liście projektów 
drogowych, które uzyskały 
dofinansowanie w ramach 
Narodowego Programu Bu-

dowy Dróg Lokalnych. Cho-
dzi o ul. Wyzwolenia. Kon-
kurencja była duża a wymogi 
konieczne do spełnienia wy-
sokie. -Jeszcze w styczniu spo-
dziewamy się podpisania umo-

Ząbki nadal inwestują

Pani Marii Błeszyńskiej
wyrazy głębokiego współczucia 

i słowa otuchy
z powodu śmierci

Męża
porucznika Józefa Juliusza Błeszyńskiego

ps. „Zesłaniec”, „Józef Bielski”
składa

Kazimierz Rakowski 
Starosta Wołomiński

Decyzją burmistrza, Ro-
berta Perkowskiego, wdro-
żono plan rozbudowy Szkoły 
Podstawowej nr 3 im. Małego 
Powstańca w Ząbkach o do-
datkową powierzchnię wyno-
szącą 3432,19 m. kw. Stosow-
ną umowę z wykonawcą 
- firmą „Budimpol” podpisano 
19 grudnia w urzędzie miasta. 
Przy podpisaniu dokumentu 
obecni byli burmistrz Ząbek 
Robert Perkowski, Robert Ko-
sowski – prezes firmy „Budim-

Na zdjęciu (od prawej): Robert Perkowski - burmistrz Ząbek, 
Tomasz Łukawski dyrektor SP 3 oraz Robert Kosowski – prezes 
firmy „Budimpol”

Wiceburmistrz Edyta Zbieć

Sprzedam bezpośrednio nowy dom wolnostojący 
143 m kw., Stary Dybów, gmina Radzymin  

www.stropbud.pl         Tel. 602 353 644

wy z Wojewodą Mazowieckim 
Jackiem Kozłowskim, musimy 
dokonać zmian budżetowych 
oraz przygotować dokumen-
tację przetargową. Prawdopo-
dobnie na przełomie lutego i 
marca poznamy wykonawcę. 
Droga będzie przebudowy-
wana na całej długości tj. za-
równo na odcinku asfaltowym 
zdegradowanym jak również 
na odcinku gruntowym (od 
drogi wojewódzkiej 634 do ul. 
3  Maja) - twierdzi burmistrz 
Perkowski.

Inwestycja dofinansowa-
na będzie ze środków NPBDL  
w wysokości ok. 50 % war-
tości budowy. Szacunkowy 
koszt to ok. 4 500 000,00 zł. 
W ramach realizacji inwe-
stycji zostanie wybudowana 
asfaltowa jezdnia o szerokości 
6 m, chodnik, ciąg pieszo-
-rowerowy i kanalizacja desz-
czowa.

pol” oraz Tomasz Łukawski 
dyrektor SP 3.

Rozbudowa przewiduje 
dobudowanie 22 sal lekcyj-
nych, dwóch sal gimnastycz-
nych, przearanżowanie obec-
nej sali gimnastycznej w formę 
trybun sportowych, wybu-
dowanie szatni oraz stołówki. 
Budynek szkoły będzie przy-
stosowany dla osób niepeł-
nosprawnych poprzez odpo-
wiednie podjazdy oraz windę 
dostępną na wszystkich kon-
dygnacjach. W ramach tej in-
westycji wykonawca dostarczy 
również modułowe kontenery 
dla Szkoły Podstawowej nr 1 
w Ząbkach, do końca stycznia  
2015  r. Zostanie przebudowa-
na również ulica Kościelna. 
Znajdą się na niej chodniki, a 
także miejsca parkingowe. Za-
kończenie prac przewidziano 
na 30 października 2016 roku. 
Koszt inwestycji wyniesie 10 
479 290,24 zł.

Joanna Wysocka
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Kredyt
Odnawialny
w koncie osobistym

7,25%*

doskonałe 
oprocentowanie

*RRSO kredytu odnawialnego w koncie osobistym na okres 12 miesięcy, wynosi: 10,11% przy założeniach: Oprocentowanie – 7,25%*, całkowita 
kwota kredytu – 8.000 zł, wypłata kredytu – 10.10.2014 r., opłata za przyjęcie i rozpatrzenie wniosku – 0 zł, prowizja za udzielenie kredytu 
– 2 % (160 zł), opłata za prowadzenie rachunku (miesięcznie – pakiet standard) – 2,00 zł (24,00 zł w czasie trwania umowy), całkowita kwota 
do zapłaty – 8 762,40 (w tym odsetki 578,40 zł), najwyższa rata odsetkowa – 49,26 zł, sposób spłaty – raty odsetkowe płatne ostatniego dnia 
każdego miesiąca, kapitał jednorazowo na koniec czasu obowiązywania umowy, stopa referencyjna NBP (na dzień 09.10.2014 r. – 2,00%)

R

Tajemnicze zmiany 
w planie

Plan zagospodarowania przestrzennego 
gminy Dąbrówka został przyjęty uchwałą Rady 
Gminy w 2003 r. i od tamtego czasu obowiązy-
wał bez żadnych zmian. Po ostatnich wyborach 
okazało się, że zmiany były wprowadzane, tylko 
po kryjomu innymi słowy mówiąc plan był fał-
szowany. Dzisiaj  ingerencja w plan zagospoda-
rowania z 2003 r była bardzo duża., wiadomo, 
że doszło do wymieniania treści uchwał wraz z 
załącznikami graficznymi, czy dopisywania dzia-
łek, które nie były uwzględnione w pierwotnej 
wersji.    

 Dowody sprawy zostały zabezpieczone 
przez policję i od tamtego czasu trwa porządko-
wanie dokumentów planistycznych gminy. Aby 
zminimalizować ewentualne uciążliwości, dzia-
łania prowadzone są wielostronnie.

Przede wszystkim, wystąpiono do Urzędu 
Wojewódzkiego o  udostępnienie oryginalnych 
uchwał zamieszczonych w Dzienniku Urzędo-
wym Województwa, w celu weryfikacji z doku-
mentami, które znajdują się w urzędzie gminy. 
Wydawanie wypisów oraz jakichkolwiek doku-
mentów,  odbywa się wyłącznie na podstawie 
oryginalnego planu. 

Urząd  wystąpił także o opinie prawne do-
tyczące ewentualnych konsekwencji dla gminy 
z powodu wydawania dokumentów na podsta-
wie zmienionego samowolnie planu. Przecież 
na podstawie wydawanych wypisów były np. 
wykonywane podziały działek, czy wydawane 

pozwolenia na budowę. Trzeba teraz sprawdzić 
zgodność wszystkich tych działań z oryginalnym 
planem zagospodarowania przestrzennego. Nikt 
nie potrafi określić, jak długo to potrwa. 

- Za obecne problemy z dokumentami plani-
stycznymi w gminie Dąbrówka odpowiada po-
przedni wójt Tadeusz Bulik – mówi obecny wójt 
gminy Radosław Korzeniewski. – W czasie kam-
panii wyborczej  moim priorytetem była  zmiana 
planu zagospodarowania. Gmina się rozwija, ros-
ną potrzeby mieszkańców, a plan od ponad 10 lat 
nie był aktualizowany.  

Wójt Korzeniewski wraz z prawnikami, ur-
banistami i geodetami, chce w jak najszybszym 
czasie uporządkować dokumenty, sprawdzić 
ich wiarygodność, a jednocześnie zwraca się do 
mieszkańców z apelem o cierpliwość i spokój. 

- Zapewniam, że mieszkańcy gminy oraz oso-
by, które zainwestowały na naszym terenie, mogą 
spać spokojnie. Urząd podjął wszelkie zgodne z 
prawem starania, że chronić interesów mieszkań-
ców i inwestorów. Osoby, które w dobrej wierze bu-
dowały się, inwestowały, sprzedawały działki, nie 
mogą ponosić odpowiedzialności za  dokumenty, 
które otrzymywały w urzędzie.  Będę bronić inte-
resów mieszkańców, a jednocześnie zobowiązuję 
się podjąć działania w kierunku aktualizacji pla-
nu zagospodarowania przestrzennego dla całej 
gminy, co przyczyni się do jej dalszego rozwoju - 
powiedział Regionalnej wójt Korzeniewski. 

MB

Wójt Gminy Dąbrówka dnia 11 grudnia 2014 r. pozyskał informacje o fałszowaniu doku-
mentów urbanistycznych Gminy Dąbrówka w szczególności Planu Zagospodarowania Prze-
strzennego oraz wydawanych na jego podstawie dokumentów urzędowych. O uzasadnionym 
podejrzeniu popełnienia przestępstwa zostały powiadomione odpowiednie organy ścigania 
– informacja tej treści, która pojawiła się na stronie internetowej gminy, wzbudziła ogromne 
zainteresowanie i nie mniejsze zaniepokojenie. Takiej sprawy w historii nie tylko gminy Dą-
brówka, ale i wszystkich gmin w powiecie wołomińskim jeszcze nie było.
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Moja Gazeta Regionalna: Panie Burmi-
strzu, kandydując w wyborach na pewno 
miał Pan wyobrażenie o realiach spra-
wowania tego urzędu. Czy w pierwszych 
dniach po objęciu władzy coś Pana szcze-
gólnie zaskoczyło lub zdziwiło?
Jacek Orych, burmistrz Marek: Może nie 
jest to dużym zaskoczeniem, ale muszę 
przyznać, że na początku robię bardziej 
to, co muszę, a nie to, co bym chciał. Ko-
nieczne jest wdrożenie się w aktualne pro-
jekty i problemy, zapoznanie się z tym, co 
najpilniejsze. Spokojnie kompletuję zespół 
współpracowników i załatwiam sprawy 
formalne.
Na dziś koniecznie jest przede wszystkim 
dopilnowanie i zamknięcie budżetu na 
2014 rok. Pozostały do dopracowania tylko 
szczegóły, ale jak wiadomo, diabeł tkwi w 
szczegółach.

Oczywiście absolutnie kluczową inwesty-
cją będzie w najbliższym czasie budowa 
obwodnicy Marek, do niej za chwilę wró-
cimy. Co oprócz S8 będzie dla Pana prio-
rytetem w rozpoczynającej się kadencji?
Numerem jeden jest z pewnością budowa 
kompleksu edukacyjnego z bogatym zaple-
czem sportowym, czyli gimnazjum, które 
powstanie przy ul. Wspólnej. Jesteśmy na 
etapie przygotowania przetargów i ustale-
nia ścieżki finansowania.
Druga sprawa, na którą szczególnie czekają 
mieszkańcy, to sukcesywna rozbudowa i 
modernizacja dróg. Po powstaniu obwod-
nicy będziemy wiedzieli konkretnie, jak 
zmieni się ruch w Markach w nowej sytu-
acji. Wówczas będzie można podjąć mery-
toryczne decyzje, odnośnie tego, które ulice 
modernizować w pierwszej kolejności.
Naturalnie nie będziemy czekać z jakimi-
kolwiek robotami aż do 2017 roku i zakoń-
czenia budowy całej obwodnicy. 

Wszystkie umowy podpisane, budo-
wa obwodnicy powinna ruszyć w ciągu 
najbliższych miesięcy. Czy wszystko w 
mieście jest już przygotowane na nadcho-
dzące zapewne olbrzymie zamieszanie?
Liczymy się oczywiście z utrudnieniami, 

które musimy dla mieszkańców zminima-
lizować. Należy też ograniczyć, czy wręcz 
zlikwidować ewentualne szkody. Wiado-
mo na przykład, że wiele mniejszych dróg 
dojazdowych nie jest przystosowane do 
ciężkiego sprzętu, który będzie wykorzy-
stywany w trakcie budowy. Musimy mieć 
gwarancję, że takie ulice zostaną wówczas 
naprawione czy odbudowane przez wyko-
nawców obwodnicy.
Wciąż otwartych jest jeszcze kilka kwestii 
szczegółowych związanych z samą obwod-
nicą. Przykładem jest zabezpieczenie aku-
styczne  w rejonie ulic Szpitalnej i Szkolnej. 
Planowane ekrany są niewystarczające, dla-
tego musimy pomóc mieszkańcom, którzy 
słusznie protestują w tej sprawie.

Co zatem będzie priorytetem po zakoń-
czeniu tej historycznej dla miasta inwe-
stycji?
Kluczowa będzie na pewno kwestia przy-
szłego statusu Alei Piłsudskiego. Czy bę-
dzie to droga powiatowa, czy wojewódzka? 
Mam nadzieję, że także ona po budowie 
będzie w dobrym stanie, bez konieczno-
ści gruntownej naprawy nawierzchni. 
Moim zdaniem, urząd marszałkowski  jako 
właściciel trasy byłby dla miasta korzyst-
niejszym rozwiązaniem, tam bowiem znaj-
dują się znacznie większe środki na inwe-
stycje i utrzymanie dróg.
Po powstaniu obwodnicy, bardzo ważne 
stanie się dostosowanie sygnalizacji świet-
lnej do ruchu na ulicach przecinających al. 
Piłsudskiego. Istotne z punktu widzenia 
mieszkańców będzie także wybudowanie 
ścieżki rowerowej wzdłuż głównej mare-
ckiej arterii. Markom należy się rekompen-
sata za to, że tak długo znosimy uciążliwo-
ści związane z ruchem tranzytowym przez 
miasto.

Nie można realizować inwestycji bez na-
leżytych środków. Jak ocenia Pan kondy-
cję finansową miasta?
Nie będę ukrywał, że kondycja Marek jest 
słaba, podobnie jak w wielu sąsiednich 
gminach. Mamy wysoki poziom zadłuże-
nia. Musimy teraz skupić się na pozyski-

waniu dodatkowych środków wszystkimi 
możliwymi kanałami. Na pewno jednym z 
kluczowych źródeł jest zachęcenie większej 
liczby naszych mieszkańców do meldowa-
nia się i odprowadzania tutaj podatków. 
Nie będziemy też ustawali w próbach pozy-
skiwania środków zewnętrznych, gdzie się 
tylko będzie to możliwe. Każde dodatkowe 
pieniądze, nawet kilkadziesiąt tysięcy zło-
tych, można wykorzystać z pożytkiem dla 
miasta, np. budując oświetlenie na jednej 
z ulic.

Jak widzi Pan Marki w dalszej perspekty-
wie? W jakim kierunku powinien podą-
żać rozwój miasta?
Po wybudowaniu trasy S8 na pewno zmie-
ni się charakter Marek. Za dobry przykład 
może służyć Pułtusk. Był miastem przelo-
towym, po powstaniu obwodnicy żyje się 
tam znacznie spokojniej, a główna ulica 
stała się duktem spacerowym. 
Celem będzie stworzenie kilku punktów na 
terenie miasta, o charakterze wypoczyn-
kowo – rekreacyjnym, gdzie mogliby się 
spotykać mieszkańcy. Trwa obecnie mo-
dernizacja miejskiego parku, ale w sytuacji 
gdy Marki są miastem rozciągniętym na 7 
kilometrów i pozbawionym przy tym jed-
noznacznego, ścisłego centrum potrzeba 
jeszcze dwóch, może trzech takich punk-
tów. Tereny zielone są mocnym punktem 
naszego miasta. Jedno jest pewne, powsta-
nie obwodnicy odmieni klimat Marek. 
Liczę także na rozwój społeczeństwa oby-
watelskiego w Markach. Przecież miasto to 
w pierwszej kolejności ludzie, a nie mury i 
ulice, dlatego będę otwarty na wszelkie ini-
cjatywy społeczne.                                       TS

Nowy klimat Marek
O ruszającej wkrótce najważniejszej inwestycji w historii miasta, pilnych moderniza-
cjach, stanie budżetu oraz radykalnych zmianach w kilkuletniej perspektywie – rozma-
wiamy z Jackiem Orychem, nowym burmistrzem Marek.

stara porcelana
kryształowe kieliszki
antyki
meble
żyrandole, lampy
obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna
Szosa Jadowska 50 C

tel. 669 26 11 67
www.komisukrysi-antyki.yoyo.pl

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

OBWIESZCZENIE

Na podstawie art. 9q ust. 2 i 4 ustawy z dnia 28 marca 2003 r. 
o transporcie kolejowym (Dz. U.z 2013 r., poz. 1954, z późn. 
zm.) oraz na podstawie art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 
Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2013 r., 
poz. 267, z późn. zm.),

Minister Infrastruktury i Rozwoju

zawiadamia, że wydał decyzję z dnia 12 grudnia 2014 r., znak: 
DOII-III-ks-772-47-1936/14, uchylającą w części i umarzającą 
w tym zakresie postępowanie organu pierwszej instancji, 
uchylającą w części i orzekającą w tym zakresie co do istoty 
sprawy, a w pozostałej części utrzymującą w mocy decyzję 
Wojewody Mazowieckiego Nr 180/III/2014 z dnia 1 lipca 
2014 r., znak: WIŚ-III.747.2.3.2014.EA, o ustaleniu lokalizacji 
linii kolejowej dla inwestycji pn.: Budowa, przebudowa i roz-
budowa linii kolejowej na odcinku Warszawa Rembertów – 
Zielonka – Tłuszcz (Sadowne) – stacja Wołomin w km 20,200 
– 24,450 linia kolejowa nr 6 oraz budowanego odcinka linii 
kolejowej nr 21 – odcinek IIIa, w ramach Projektu POIiŚ 7.1-
22.1: „Modernizacja linii kolejowej E75 Rail Baltica Warszawa 
– Białystok – granica z Litwą, etap I. Odcinek Warszawa 
Rembertów – Zielonka – Tłuszcz (Sadowne)”.

Strony w sprawie mogą zapoznać się z treścią decyzji oraz 
aktami sprawy - w siedzibie Ministerstwa Infrastruktury 
i Rozwoju w Warszawie, ul. Chałubińskiego 4/6, pok. 313, III 
piętro, w godzinach od 9.00 do 15.30, jak również z treścią 
decyzji (bez załącznika) - w urzędach gmin właściwych ze 
względu na przebieg linii kolejowej, tj. w Urzędzie Miejskim 
w Wołominie i Urzędzie Miasta Kobyłka.

MINISTER  
INFRASTRUKTURY I ROZWOJU

Burmistrz Jacek Orych
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Robotnicza Spółdzielnia Mieszkaniowa „Praga”

Moja Gazeta Regionalna: Dzięki temu po-
znał Pan pracę urzędu od wewnątrz?
Radosław Korzeniewski, wójt gminy Dą-
brówka: Przyznam, że faktycznie, doświad-
czenie, które przez te trzy lata zdobyłem, 
pomaga. Przede wszystkim czuję się pew-
niej w różnych sytuacjach.

Miał Pan okazję obserwować pracę urzęd-
ników i zapewne wie, czego można ocze-
kiwać od poszczególnych pracowników?
Podczas kampanii wyborczej często pod-
kreślałem, że chcę pracować z najlepszymi. 
Dla mnie najważniejsza jest współpraca i 
zaufanie. Myślę, że pracownicy doskonale 
o tym wiedzą. Przez 20 lat niektórzy z nich 
byli pod zarządem mojego poprzednika. 
Po wyborach nastąpiła zmiana. Zależy mi, 
by urzędnicy jak najszybciej zrozumieli, że 
pan Tadeusz Bulik jest już osobą prywatną, 
funkcjonuje w innej rzeczywistości, nato-
miast nowym przełożonym jestem ja.

Kto zostanie Pana zastępcą?
Zostaje na tym stanowisku pan Zenon Za-
dróżny. Jest doświadczonym urzędnikiem, 
z zawodu prawnikiem. Mam do niego za-
ufanie.

Jakie pierwsze będą Pana decyzje?
Musimy dokończyć inwestycje, które zosta-
ły podjęte podczas kadencji  poprzedniego 
wójta. Są to wodociągi we wsi Lasków i Lu-
dwinów. Następnym etapem „wodociągo-
wania” będzie Ostrówek, ale przedmiotem 
pracy będą tylko krótkie odcinki uzupeł-
niające.
Przede wszystkim trzeba „przepracować” 
budżet, którego projekt został już opraco-
wany. Wprowadzenie jakichkolwiek zmian 
na tym etapie będzie trudne, bo radni będą 
bronić jego zapisów.
Podczas kampanii powtarzałem, że musimy 
wykorzystać potencjał S8. Zwłaszcza teraz 
mamy idealną sytuację, bo firmy chcą lo-
kować swoje inwestycje na łączniku między 
Warszawą a Białymstokiem. Tranzyt na Bia-
łoruś i całą „ścianę wschodnią” idzie przez 
Via Baltica, czyli przez nasze tereny.
Wykorzystanie tego potencjału jest dla 
mnie głównym zadaniem na okres 4-letniej 
kadencji. Planuję zorganizowanie konferen-
cji dla przedsiębiorców, by wysłuchać ich 
propozycji, co do rozwoju tych terenów. W 
kolejnym etapie, uwzględniając ich sugestie, 
chcę opracować z radnymi plan działania 
na najbliższe lata. To są inwestycje, które 
mają zwiększyć wpływy do budżetu. Nato-
miast z każdym rokiem będzie przybywać 
inwestycji rutynowych, czyli chodników, 
wodociągów, kanalizacji.
Ustępujący starosta, Piotr Uściński przyznał 
nam 715 tys. zł na modernizację ciągu drogi 
Kuligów - Ludwinów - Kowalicha -Maria-
nów. Muszę się tylko zastanowić, w którym 
kierunku inwestycje będą prowadzone. Czy 
modernizujemy nawierzchnię asfaltu czy  
budujemy chodniki. Skłaniam się ku tej 
drugiej opcji, bo często jest odwrotnie: kła-
dzie się nowy asfalt, potem buduje chodniki 
i nawierzchnia drogi ulega zniszczeniu. Nie 
wypadamy tak źle, ale wiadomo, potrzeb za-
wsze jest więcej.

Na jakim poziomie kształtuje się bezrobo-
cie w Dąbrówce?
U nas, co warto podkreślić,  jest dużo ludzi 
przedsiębiorczych. Istnieje wiele małych 
firm, które dają zatrudnienie mieszkańcom. 
Jesteśmy zagłębiem cukierniczym na skalę 
krajową, ale też dobrze funkcjonują firmy 
transportowe, drobne usługi. 
Będę miał bardzo otwarte podejście do 
przedsiębiorców, bo wiem, jakim są waż-
nym elementem rozwoju gminy. Jako zarząd 
gminy musimy dawać jasne sygnały, że chce-
my współpracować z lokalnymi firmami. 
Funkcjonowałem w sferze prywatnej od 
dziecka, więc wiem, czego firmy potrzebu-
ją, by się rozwijać i  wiem, jakiej pomocy ze 
strony samorządu oczekują. Dlatego łatwiej 
mi z nimi rozmawiać.

Jaką nową ofertę ma Pan dla młodych 
mieszkańców gminy na spędzanie wolne-
go czasu?
Gdy miałem 13 lat, to alternatyw nie było: 
stało się na przystankach, kopało piłkę. Nie-
stety, znacząco się u nas nie zmieniło. W dal-
szym ciągu jest mało inicjatyw, które mogły-
by zagospodarować wolny czas młodzieży. 
Dlaczego się tak dzieje? Bo wcześniej nikt 
się tym nie zainteresował. Przyjęto zasadę, 
że młodzież nie ma co robić, więc sama się 
zorganizuje. Skoro sama się organizuje, cza-
sem zmierza to w innym kierunku, niż by-
śmy chcieli. Zdarzają się jakieś incydenty, ale 
to prawo młodości. Dużo tu winy i z naszej 
strony. 
Dam przykład: mamy hale sportowe, ale co 
z tego, skoro są one zamknięte po lekcjach? 
Moim celem jest zainteresowanie młodzieży 
sportem poprzez otwarcie boisk i hal. Nie 
mamy kin, nie mamy teatrów, jedyne co 
mamy, to infrastrukturę sportową. W końcu 
trzeba z tego korzystać, niech spełnia swoje 
funkcje. 
Czy hala sportowa będzie stała pusta, czy bę-
dzie używana, koszta ponosimy takie same. 
To jest kwestia zmiany mentalności. Jestem 
w zarządzie klubu sportowego i miałem 
okazję zauważyć, jak młodzi angażują się w 
to, co robią. Tylko trzeba dać im szansę, bo 
jeśli tego nie zrobimy, dalej będziemy narze-
kać na porozbijane butelki na przystankach i 
głośne zachowanie.

Czy będą jakieś zmiany w sferze kultu-
ry?
Gmina Dąbrówka wykorzystuje fakt, że 
ma bezpośredni związek z Norwidem. 
Pani dyrektor Maniecka organizuje co 
roku konkurs norwidowski, w którym 
jako uczeń gimnazjum sam brałem udział, 
nawet z jakimś sukcesem. Teraz trzeba się 
zastanowić nad formą: czy zostawiamy 
ofertę kulturalną, która jest, czy ją mody-
fikujemy, by móc coś zaproponować tej 
najbardziej zbuntowanej grupie wiekowej.
Ważna jest też polityka informacyjna: coś 
robimy, ale nikt o tym na zewnątrz nie 
wie, mimo że Dąbrówka na tle innych 
gmin wypada nieźle pod tym względem. 
Czy kiedykolwiek braliśmy udział w ja-
kichś targach promocyjnych? Tu nie ma w 
ogóle komórki promocji!
Promocja gminy na zewnątrz staje się 
niezbędna, jeśli chcemy funkcjonować w 
szerszej świadomości. Przekłada się to po-

Wójt to zwykły człowiek
(dokończenie ze str. 1)

tem choćby na inwestycje. Jeśli przedsta-
wimy swoje atuty na zewnątrz, to znajdą 
się również nowi inwestorzy. 

Jak się wygrywa w takim stylu wybory? 
Jako kierownik ZGK miał Pan dobry 
kontakt z mieszkańcami?
Na pewno mi to pomogło. Przez 3 lata 
zdążyłem poznać sołtysów, radnych. Przy-
chodzili do mnie mieszkańcy z różnymi 
problemami.
Wykonaliśmy naprawdę ciężką pracę. 
Przygotowywałem się do tego przez 2 lata. 
Nie chcę zdradzać szczegółów, ale były to 
przemyślane ruchy, które dały mi moż-
liwość wejścia w odpowiednim czasie w 
kampanię. Musiałem ją rozpocząć jako 
pracownik przeciwko swojemu szefowi.
Udało się to dzięki moim współpracow-
nikom, którzy wykonali świetną robotę. 
Wprowadziłem jasną zasadę, że w mojej 
obecności nie rozmawiamy o kontrkandy-
datach. Wie Pani, że to się udało? Przede 
wszystkim wyszliśmy do ludzi. Organi-
zowaliśmy spotkania wyborcze, wydałem 
swoją gazetę. W ostatnich dniach urucho-
miliśmy autobus wyborczy, objechaliśmy 
wszystkie miejscowości, dotarliśmy do 
wszystkich domów, rozdawaliśmy gazetę z 
moim programem wyborczym. Pokazałem, 
że można wyjść do ludzi, nie trzeba się ich 
bać. I oni nie powinni się bać kandydatów. 
Niestety, przez  20 lat kadencji mojego po-
przednika utworzyła się taka atmosfera, że 
wójt jest osobą namaszczoną i wyjątkową. 
Nie jest. Jest zwykłym człowiekiem, który 
też wszystkiego nie wie. I chce się uczyć, od 
współpracowników, również od  mieszkań-
ców. Za mojej kadencji nie będzie żadnego 
dworu. Wyszliśmy z koncepcją otwartości i 
dialogu. Ten styl będę kontynuował.

Kim jest nowy wójt Dąbrówki?
Przede wszystkim jest normalnym człowie-
kiem,  funkcjonującym w naszej gminnej 
rzeczywistości. Wywodzę się ze środowi-
ska sportowego: od lat organizowaliśmy się 
oddolnie, jeszcze jako dzieci. Dzięki temu 
powstał w Kuligowie klub sportowy, który 
potem został przejęty przez gminę.
Jestem jeszcze kawalerem. Z wykształcenia 
magister zarządzania, absolwent Akade-
mii Obrony Narodowej. Jestem niezwykle 
dumny, że skończyłem tę uczelnię, co za-
wsze podkreślam. Kiedyś nawet chciałem 
zostać oficerem WP - to było moje marze-
nie. Cytując pewnego klasyka powiem, że 
wojsko było moją pierwszą miłością, a po-
lityka jest moją dojrzałą miłością. 
Od 2 lat jestem uczestnikiem rajdu rowero-
wego im. Marii i Lecha Kaczyńskich oraz 94 
ofiar katastrofy smoleńskiej, z Warszawy do 
Krakowa. W kwietniu wyruszamy z Marek 
z kolegami, po drodze przyłączają się par-
lamentarzyści. Rajd zaowocował tym, że 
prawie wszyscy jego uczestnicy zostali sa-
morządowcami: mamy starostę piaseczyń-
skiego Wojciecha Ołdakowskiego, nową 
radną dzielnicy Bielany Joannę Wieczorek, 
radnych z Marek: Daniela Kurka i Andrzeja 
Rostka czy Michała Grodzkiego, radnego 
m.st. Warszawy. 
Z mojej inicjatywy gmina Dąbrówka wzię-
ła udział w maju w 3 Rajdzie Zegrzyńskim. 
Zakochałem się w sporcie rowerowym, ni-
gdy wcześniej nie doceniałem walorów tego 
sportu. 

Rozmawiała Urszula Szaliłow

Podziękowanie

Pragnę serdecznie podziękować 
Mieszkańcom Gminy Dąbrówka, 
którzy wzięli udział w wyborach 

samorządowych 2014 r. 
Dziękuję szczególnie tym, 

którzy obdarzyli mnie zaufaniem 
i oddali na mnie swój głos. 

Państwa wybór jest dla mnie szczególnym 
wyróżnieniem.

 Zapewniam, że  dołożę wszelkich starań, 
aby nie zawieść pokładanych 

we mnie nadziei i swoją pracą służyć 
wszystkim Mieszkańcom Gminy.

Z wyrazami szacunku

Wójt Gminy Dąbrówka

Radosław Korzeniewski
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Dobry przepływ informacji
O nietypowej koalicji rządzącej dzielnicą, sytuacji w oświacie oraz najpilniejszych zadaniach inwestycyjnych – rozmowa z 
Mieczysławem Golónką, nowym burmistrzem Rembertowa.

Moja Gazeta Regionalna: 
Udało się Panu utworzyć ko-
alicję. Czy to było trudne za-
danie?
Mieczysław Golónka, bur-
mistrz Rembertowa: Rada jest 
bardzo rozdrobniona. W Rem-
bertowie to nic nowego - w 
każdej kadencji jest podobnie. 
Utrudnia to budowanie więk-
szości, ale jak widać, daje się to 
zrobić. Tym bardziej, że choć 
komitety szły pod różnymi 
szyldami do wyborów, to ich 
programy są bardzo zbliżone. 
Różne priorytety przekładają 
się na organizację rady oraz 
zarządu. Na pierwszej sesji zo-
stał wybrany przewodniczący 
i jego zastępcy. Na drugiej za-
rząd dzielnicy - również bez 
większych problemów. Na dziś 
jest to najbardziej optymalny 
kształt porozumienia.  

Zarówno Pan, jak i wicebur-
mistrz Marek Karpowicz 
(PO) macie za sobą wielolet-
nie doświadczenie samorzą-
dowe. Nie można tego powie-
dzieć o pani wiceburmistrz 
Barbarze Augustynowicz-
-Figat (PiS).
Pierwsze tygodnie naszej 
współpracy pokazują, że pani 
burmistrz zaczyna sobie do-
skonale radzić. Każdemu trze-
ba dać szansę. Podlegają jej 
sprawy społeczne czyli oświata, 
sport i rekreacja, a także sprawy 
lokalowe oraz gospodarka nie-
ruchomościami.

Jakimi wydziałami kieruje za-
tem Marek Karpowicz?
Ochroną środowiska, inwesty-
cjami i architekturą.

Co zostało dla Pana?
Dla mnie pozostały wydziały: 
organizacyjny rady i dzielnicy, 
promocji i kultury, informaty-
ki, administracyjny, zespół rad-
ców prawnych. Burmistrz ko-
ordynuje działania zastępców i 
kieruje pracą urzędu. Najważ-
niejsze, by był dobry przepływ 
informacji, wówczas ta współ-
praca będzie coraz lepsza.

To, co się stało w Rember-
towie, jest pewnego rodza-
ju ewenementem. Koalicję 
tworzy lokalne ugrupowanie 
KKW Forum dla Remberto-
wa, które Pan reprezentuje 
oraz PO i PiS. Nie było reakcji 
z Ratusza?
Nie wnikam w sprawy orga-
nizacyjne zarówno PO, jak i 
PiS-u, choć myślę, że to zostało 

uzgodnione również z wyższy-
mi władzami. Na tym niższym 
poziomie samorządu najważ-
niejsze są sprawy dzielnicy. 
Polityka powinna się kierować 
przede wszystkim zaspokaja-
niem potrzeb mieszkańców. Je-
śli będziemy  o tym rozmawiać 
i sprzeczać się o sprawy istotne, 
to skorzystają wszyscy.

Czy dzięki udziałowi przed-
stawicieli PO w koalicji ła-
twiej będzie występować do 
Ratusza o środki?
Nigdy nie jest to łatwe, zawsze 
było wiadomo, że pieniędzy 
jest mało. W 2006 roku mie-
liśmy 53 mln zł na inwestycje, 
w poprzedniej kadencji 20 mln 
mniej. W roku budżetowym 
2015 na inwestycje planuje się 
kwotę około 10 mln zł.

Jak wygląda realizacja 2 klu-
czowych dla dzielnicy zadań, 
czyli budowa przejścia pod-
ziemnego w ulicy Cyrulików 
i ronda na skrzyżowaniu Stra-
żackiej i Chełmżyńskiej?
Jeśli mówimy o przejściach, są 
to zadania „ponaddzielnicowe”. 
Wykonuje je Zarząd Miejskich 
Inwestycji Drogowych, oczy-
wiście w porozumieniu z dziel-
nicą. 
Inwestycje te są w trakcje reali-
zacji. Oba zadania realizowane 
są w trybie zaprojektuj i buduj, 
są wybrani wykonawcy, którzy 
mają obowiązek zaprojektować 
i wybudować. Środki na te za-
dania są zabezpieczone i spo-
dziewamy się, że prace zostaną 
zakończone w 2016 roku.

Przejście podziemne może 
poprawi bezpieczeństwo pie-
szych, ale czy wpłynie na li-
kwidację korków?
W pewnym sensie też. Wypad-
ki, które miały ostatnio miejsce, 
dotyczyły właśnie kierowców. 
Ludzie wychodzący z pociągu 
powodowali, że pojazdy zjeż-
dżające z przejazdu musiały się 
gwałtownie zatrzymywać. Wte-
dy robił się korek na samych 
torach. Myślę, że przejście pod-
ziemne poprawi bezpieczeń-
stwo nie tylko pieszych, ale i 
użytkowników pojazdów. Na 
pewno będzie bardziej płynny 
ruch. 
Wiadomo jednak, że rozwią-
że to tylko część problemu, bo 
najlepiej by było, gdyby powstał 
przejazd bezkolizyjny ze Stare-
go na Nowy Rembertów. Na 
ten temat będziemy też rozma-
wiać. Kto będzie inwestorem? 

Na pewno nie dzielnica, bo 
nasz budżet tego nie udźwig-
nie. Może kolej to zrobi, a może 
gmina Warszawa?

Czyli to rozwiązanie jest na 
razie w sferze życzeń?
Tak. Ale warto o tym mówić 
i przekonywać. Uważam, że 
wielkim sukcesem byłoby, 
gdyby udało się w tej kadencji  
przekonać instytucję lub or-
gan, o których wspomniałem, 
do wstawienia tego zadania do 
planu wieloletniego.

A inne zadania? Co będzie 
priorytetem na najbliższy 
okres?
Przede wszystkim dokończenie 
zadań już rozpoczętych, czyli 
budowa przedszkola w budyn-
ku liceum przy Kadrowej. Jest 
to ważne, gdyż już we wrześniu 
przedszkole przyjmie dzieci. 
Prace są zaawansowane, nic 
nie wskazuje na to,  by były ja-
kieś opóźnienia. Zarząd podjął 
właśnie uchwałę o utworzeniu 
nowego przedszkola, którą kie-
rujemy najpierw do rady dziel-
nicy, a później Warszawy. Za-
tem trwają roboty budowlane, 
a jednocześnie są realizowane 
wszystkie wymogi formalne - 
musimy wybrać dyrektora, któ-
ry zatrudni pracowników, by 
od września przedszkole mogło 
funkcjonować.
Kolejne ważne zadanie to żło-
bek, który przyjmie ok. 150 
dzieci. Nie tylko z Rembertowa, 
bo z naszej dzielnicy dotyczy to 
ok. 40 dzieci. Zabezpieczono 
na to zadanie ok. 5.5 mln zł. 
Inwestycja będzie zakończona 
w 2016 roku. W każdym razie, 
wbrew temu, co sugerowano, 
Rembertów się rozwija. I jesz-
cze ma potencjał rozwojowy na 
kolejne lata.

Jaka jest obecnie sytuacja w 
szkole przy ul. Ziemskiego?
W tej chwili jest tam gimna-
zjum. Od września tego roku 
ma być tam również filia SP 
nr 217. Czekamy na środki z 
Warszawy, jesteśmy gotowi, 
by przystąpić do realizacji tego 
zadania.

Czy w liceum sytuacja jest już 
opanowana?
Myślę, że tak. Obecnie szkoła 
ma 12 oddziałów. Jest nowy dy-
rektor, są nowe pomysły. To od 
szkoły zależy, czy przyciągnie 
uczniów. Jesteśmy dobrej myśli.

Jak wyglądają plany związane 
z inwestycjami drogowymi?
Niestety, Rembertów zróżni-
cowany jest pod względem 
infrastruktury. Zwłaszcza nie-
doinwestowane i zapóźnione w 
rozwoju są dwa obszary: Stary 
Rembertów (Karolówka) i Ka-
węczyn Wygoda.
Dlatego będziemy zabiegać o 
większe środki, by przyspieszyć 
realizację zadań w całej dzielni-
cy. Trudno w tej chwili budo-
wać drogi, zwłaszcza na terenie 
starego Rembertowa czy Kawę-
czyna Wygody z uwagi na to, że 
są to tereny porolnicze i drogi 
tam istniejące nie trzymają pa-
rametrów. To są byłe miedze, 
które mają po 2.5 - 3 metry,  w 
porywach 4. Wykupy terenów 
pod drogę czasami więcej kosz-
tują niż budowa samej drogi.

Ale Mokry Ług wygląda już 
dobrze.
No tak, ale Mokry Ług to jest 
tylko ulica. Natomiast 60-hek-
tarowe osiedle, mimo że ma 
miejscowy plan, jest terenem 
dziewiczym i nie przynosi do-
chodów. Tymczasem widać 
coraz większe zainteresowanie 
tym obszarem.

Znaczna sieć dróg w dalszym 
ciągu należy do prywatnych 
właścicieli. By uzbroić ten te-
ren w infrastrukturę drogową, 
musiałby on stać się publicz-
nym, czyli miasto musiałoby 
go wykupić. Na dziś nie ma na 
to środków.
Z drugiej strony nie ma tam ani 
wodociągów, ani kanalizacji. 
Przyjęliśmy zasadę, że najpierw 
staramy się uzbroić dany teren 
w kanalizację, a potem dopiero 
robić drogi. Do tego potrzebna 
jest współpraca z MPWiK, któ-
ra, na szczęście, na razie układa 
się dobrze. 

Czy mieszkańcy chcą w ogó-
le kanalizacji i wodociągów? 
Może wolą swoje studnie?
Oczywiście że chcą. Zachętą 
jest 3 tys. zł za likwidację szam-
ba. Po wyroku z 2007 roku, 
który mówi, że sieć kanaliza-
cyjna jest w liniach rozgrani-
czenia drogi, MPWiK instaluje 
media na swój koszt do granicy 
nieruchomości, co znacząco 
zminimalizowało udział finan-
sowy mieszkańców. Wcześniej 
było inaczej, co zniechęcało 
ludzi, ponieważ interpretacja 
przyłącza była taka, że gmina  
praktycznie miała obowiązek 
wybudować tylko główną nit-
kę. Właściciel posesji musiał 

zainwestować zatem również w 
to, co było w drodze.
W tej kadencji MPWiK będzie 
prowadziło prace na całym ob-
szarze tzw. Magenty - do gra-
nicy z Mokrym Ługiem, czyli 
m.in. ul. Kapitańska, Czwarta-
ków, Listonoszy. 

Co się dzieje na ul. Kadrowej? 
Mieszkańcy skarżą się, że za-
lewa im ulice.
Jeśli chodzi o tzw. boczną 
Kadrową,  ma ona dwóch 
właścicieli - w połowie należy 
do miasta st. Warszawy, a w 
połowie jest prywatna. Było 
kilka spotkań, ale nie doszło 
do żadnego porozumienia. 
Mieszkańcy chcieli nawet swój 
udział w tej 5-metrowej drodze 
przekazać na rzecz miasta, by 
mieć mocniejszy argument, ale 
nie było jednomyślności. Za-
rząd dzielnicy wnosił zarówno 
w ubiegłym, jak i tym roku do 
prezydenta o zabezpieczenie 
środków na ten cel, uznając to 
za zadanie priorytetowe. Nie 
można dłużej odciągać tej spra-
wy. Myślę, że może w tym roku 
jeszcze nie, ale w kolejnym bę-
dzie to realne. Tym bardziej, że 
jest to teren uzbrojony.

 
Rozmawiała 

Urszula Szaliłow

Burmistrz Mieczysław Golónka
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Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wołominie, 19.12.2014 r. w Narodowym 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, podpisało Umowę o dofinansowanie projektu 
pt. „Budowa i remont sieci kanalizacyjnych w Gminie Wołomin oraz modernizacja urządzeń tech-
nicznych” przy udziale środków z Funduszu Spójności Unii Europejskiej. 

Projekt realizowany będzie w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, 
priorytet I oś „Gospodarka wodno-ściekowa”, Działanie 1.1.: Gospodarka wodno-ściekowa w aglo-
meracjach powyżej 15 tys. RLM”. Więcej informacji o Programie Operacyjnym pod adresem www.
pois.gov.pl.

FINANSOWANIE PROJEKTU
Przewidziano współfinansowanie Projektu z Funduszu Spójności. Całkowita wartość projektu 

10 907 722,83 PLN. Kwotę kosztów kwalifikowanych, ustalono na 8 335 249,58 PLN. Poziom dofi-
nansowania z Funduszu Spójności 54,56% kosztów kwalifikowanych tj. 4 547 837,19 PLN.

Przedmiotem niniejszego projektu jest:

−	 budowa sieci kanalizacji sanitarnej o długości około 4 km:

1. ul. Czarnieckiego od ul. Witosa do wys. dz. ew. nr 124 obr. 03 
w Czarnej Czarna

2. ul. Witosa od wys. dz. ew. nr 64/2 do wysokości ul. 
Dobrej Czarna

3.
ul. Dobra i droga 
dojazdowa (KOSZTY 
NIEKWALIFIKOWANE)

od ul. Witosa do wys. dz. ew. nr 125 obr. 04 
w Czarnej Czarna

−	 przebudowa sieci kanalizacji sanitarnej o długości około 0,2 km:

1. teren PKP
od istniejącej przepompowni ścieków dz. ew. nr 
123 obr. 19  do istniejącej studni S3 na dz. ew. nr 
1/10 obr. 22

Wołomin

−	 remont sieci kanalizacji sanitarnej o długości około 2 km:

1. ul. Brzozowa od ul. Kurkowej do ul. Świerkowej Wołomin

2. ul. Kurkowa od działek do ul. Brzozowej Wołomin

3. ul. Kościelna od ul. Reja do ul. Al.. Niepodległości Wołomin

4. ul. Armii Krajowej od ul. Laskowej do ul. Kobyłkowskiej Wołomin

5. ul. Średnia od ul. Gdyńskiej do ul. Armii Krajowej Wołomin

6. ul. Gryczana od ul. Wołomińskiej do ul. Legionów – wymiana 
studni 10 szt. Wołomin

−	modernizacja oczyszczalni ścieków:
o Dostawa, montaż i uruchomienie wirówki dla oczyszczalni ścieków „KRYM”

−	 zakup dwóch specjalistycznych samochodów o obsługi systemu kanalizacji sanitarnej:
o Zakup i dostawa pojazdu do ciśnieniowego czyszczenia sieci z zastosowaniem z odzysku wody.
o Zakup i dostawa pojazdu z zabudową z zestawem kamerowym do inspekcji TV.

Planowany termin zakończenia projektu 30.12.2015 r.

Budowa i remont sieci kanalizacyjnych w Gminie Wołomin oraz modernizacja urządzeń technicznych

Na zdjęciu od lewej: Ewa Kamieńska – Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony i Gospodarowania Wodami, Paweł 
Solis – Prezes PWiK Sp. z o.o., Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina, Małgorzata Skucha – Prezes Zarządu NFOŚiGW, 
Barbara Wiśniewska – Główny Księgowy NFOŚiGW, Maria Ptaszyńska-Wołoczkowicz – Dyrektor Departamentu Ochrony i 
Gospodarowania Wodami, Wiesława Ryciak – koordynator, Departament Ochrony i Gospodarowania Wodami 

Na zdjęciu od lewej: Paweł Solis – Prezes PWiK Sp. z o.o., Małgorzata Sku-
cha – Prezes Zarządu NFOŚiGW, Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina, 
Barbara Wiśniewska – Główny Księgowy NFOŚiGW 

Po raz 4 z rzędu powiat wołomiński witał 
Nowy Rok wspaniałym koncertem międzyna-
rodowych kolęd i pastorałek pod patronatem 
Jego Ekscelencji Arcybiskupa Henryka Hosera 
Biskupa Warszawsko - Praskiego, Starosty Po-
wiatu Wołomińskiego Kazimierza Rakowskiego 
oraz ks. dziekana Jana Andrzejewskiego.

1 stycznia w przepięknej scenerii głównego 
ołtarza Bazyliki pw. Świętej Trójcy znakomici ar-
tyści z Ukrainy i Polski wykonali kolędy polskie, 
ukraińskie, niemieckie i francuskie. W wypeł-
nionej po brzegi Bazylice nie zabrakło przed-
stawicieli władz samorządowych gmin powiatu 
wołomińskiego. Kazimierz Rakowski starosta 
wołomiński złożył życzenia noworoczne wszyst-
kim zgromadzonym. Gospodarz tego wielkiego 
wydarzenia muzycznego dziekan ks. Jan Andrze-
jewski złożył specjalne podziękowania Starostwu 
Powiatowemu – organizatorowi oraz pomysło-
dawcom i koordynatorom: Annie Śledziewskiej, 
Andrzejowi Zbyszyńskiemu i Wojciechowi Bar-
dowskiemu. 

3 stycznia zespół Lubystok koncertował w 
parafii p.w. Niepokalanego Poczęcia Najświętszej 
Maryi Panny w Nieporęcie.

Zwieńczeniem tourne były dwa koncer-
ty 4 stycznia, pierwszy w Broku w Parafii św. 
Andrzeja Apostoła, po Mszy Św. o godz. 8.30. 
Koncert został zorganizowany przy wspólnym 
działaniu i zaangażowaniu ks. prałata Jarosława 
Hrynaszkiewicza - proboszcza Parafii w Bro-
ku oraz burmistrza miasta i gminy Brok pana 
Marka Młyńskiego. Drugi koncert odbył się w 
parafii pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Zie-
lonce pod patronatem senator Anny Aksamit, 
burmistrza miasta Zielonka Grzegorza Dudzika 
oraz ks. dziekana Mieczysława Stefaniuka. Na 
koncercie obecny był wicestarosta powiatu woło-
mińskiego Adam Łossan. Owacje na stojąco ze-
brali kolejno zespół Lubystok, chór młodzieżowy 
z Krzemieńca pod kierownictwem wicedyrekto-
ra Filharmonii w Tarnopolu Wasyla Irmiczuka. 
Polskę reprezentował rodzimy artysta, miesz-
kaniec Zielonki, znakomity wokalista, baryton 
Wojciech Bardowski, który przepięknie wykonał 
kolędy w języku francuskim, niemieckim i ukra-
ińskim oraz poprowadził cały koncert. 

Organizatorzy składają serdeczne podzię-
kowania patronom medialnym, gazetom: Moja 
Gazeta Regionalna, Kurier Wyszkowski, Głos 

Katolicki, Fakty wwl., Radiu FAMA i Radiu Na-
dzieja oraz Ostrowskiemu Portalowi Interneto-
wemu. Serdeczne podziękowania kierujemy dla 
darczyńców, mecenasów kultury: ks. dziekana 
Jana Andrzejewskiego, ks. dziekana Mieczysła-
wa Stefaniuka, pani Grażynie Słomskiej, pani 
Bożennie Gruszczyńskiej, pani Renacie Jóźwiak 

– sekretarz Urzędu Miasta w Zielonce, panu 
Andrzejowi Jurzykowi, radnym miasta Zielon-
ka: Maciejowi Włodarczykowi i  Henrykowi 
Szczurowskiemu oraz Starostwu Powiatowemu 
w Wołominie za wszelką pomoc w przygotowa-
niu koncertów. 

Anna Śledziewska

Międzynarodowe kolędowanie

Pamiątkowe zdjęcie artystów ze starostą Kazimierzem Rakowskim, po koncercie w Kobyłce
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Na przełomie roku w gmi-
nie Poświętne odbyły się dwie 
sesje rady gminy.  Pierwsza, w 
dniu 30 grudnia 2014 r. dość 
krótka, ponieważ zarówno wła-
dze samorządowe gminy, jak i 
obecni na posiedzeniu sołtysi, 
spieszyli na pogrzeb sołtysa 
Nadbieli Mirosława Syrówki, 
który zmarł w dramatycznych 
okolicznościach. Wójt Jan Cy-
merman powiedział, że wszyst-
kich zaskoczyła wiadomość  o 
śmierci wieloletniego sołtysa 
Nadbieli, zawsze chętnego do 
współpracy, dobrze wypełniają-
cego swoje obowiązki. Po pod-
jęciu uchwał wprowadzających 
zmiany do budżetu na 2014 r., 
radni zajęli się sprawami kon-
serwacji rzek i zabezpieczenia 
przed powodzią. Gościem sesji 
był Andrzej Makieła, kierownik 
wołomińskiego Inspektoratu 
Wojewódzkiego Zarządu Me-
lioracji i Urządzeń Wodnych. 
Kierownik uspokajał radnych 
mówiąc, że od trzech lat nie 
widzi większych zagrożeń ze 
strony rzek Czarnej i Rządzy, 
pozostały natomiast do upo-
rządkowania sprawy związane z 
ciekiem wodnym o wdzięcznej 
nazwie Dożucha. 

Kolejna sesja, 7 stycznia 
2015 r., zaczęła się od bulwer-

sującej dla zgromadzonych na 
sali obrad informacji. Zastępca 
wójta Lech Sędek powiadomił, 
że 17 grudnia 2014 r., na kilka 
dni przed końcem kadencji, 
były wicestarosta wydał decyzję 
zezwalającą na budowę zakładu 
utylizacji odpadów na leśnych 
terenach Zielonki, w sąsiedz-
twie gminy Michałów. Do 
gminy Poświętne informacja ta 
dotarła z opóźnieniem i niejako 
nieoficjalnie, ponieważ były już 
starosta nie chciał uznać gminy 
za stronę. – Mieszkańcom Po-
świętnego nie zostało nic innego 
jak protestować – mówił Sędek. 
– Jest inicjatywa, żeby spotkać 
się w tej sprawie z wojewodą. 
Sztuka nie polega na tym, żeby 
raz zaprotestować i zamilknąć, 
ale musimy być skuteczni. Spra-
wa jest naprawdę poważna. 

Zastępca wójta prosił soł-
tysów z Krubek, Zabrańca, 
Małkowa i Trzcinki, żeby po-
informowali mieszkańców o 
akcji protestacyjnej w Michało-
wie, polegającej na blokowaniu 
drogi wojewódzkiej. – Im więcej 
nas przyjdzie, tym więcej moż-
na osiągnąć. Od strony prawnej 
jako gmina nic nie możemy. 

Wójt Jan Cymerman 
zwrócił się do radcy prawnego 
gminy o przygotowanie odwo-

łania od decyzji wicestarosty.  
– Wczoraj było widać determi-
nację mieszkańców Michałowa i 
Halinowa i jeśli chcemy pomóc, 
a mamy w tym interes, choć nie 
jesteśmy bezpośrednimi sąsiada-
mi  – tutaj pani mecenas zwró-
ciła uwagę na skażenie wody i 
powietrza oraz skomasowane 
przejazdy przez gminę. - To nie 
jest tylko interes gmin Stanisła-
wów, Michałów i Halinów, ale 
także Poświętnego i tutaj warto 
walczyć. 

Już w poprzedniej kadencji 
Rada Gminy Poświętne przy-
gotowała stanowisko, w którym 
wyraziła sprzeciw przeciwko 
lokalizacji zakładu utylizacji 
odpadów. 

Po tej dyskusji powrócono 
do porządku obrad, by uchwa-
lić budżet gminy na 2015 r. Do-
chody zostały ustalone w wyso-
kości 17.746.283 zł, wydatki w 
kwocie 15.970.697 zł, a wydatki 
majątkowe 764.485.054 zł. – 
Priorytetem dla mnie i dla tej 
rady będzie dalsze wodociągo-
wanie gminy i przygotowywanie 
projektów dla kolejnych miejsco-
wości – podkreślił wójt Jan Cy-
merman i dodał, że w zakresie 
inwestycji, zwłaszcza drogo-
wych, liczy na dobrą współpra-
cę z powiatem.                      MB

Po podjęciu uchwały w 
sprawie powołania stałych ko-
misji rady powiatu i zakresu ich 
działania, radni zapisali się do 
wybranych przez siebie komi-
sji. I tutaj zaczęły się problemy, 
ponieważ gros radnych widzia-
ło siebie w komisjach finanso-
wej i rozwoju gospodarczego 

(aż 11 chętnych), zupełnie 
umniejszając znaczenie komisji 
dziedzictwa narodowego i kul-
tury, czy współpracy z jednost-
kami samorządu terytorial-
nego (po 4 zainteresowanych 
radnych). W tej sytuacji wice-
przewodniczący rady powiatu 
Jerzy Mikulski złożył wniosek 
o ograniczenie liczby rad-
nych w komisjach do siedmiu. 
Wniosek bardzo nie spodobał 
się radnym z opozycji, czyli z 
PiS, Wiesław Mędrzycki mówił 
nawet o ograniczeniu możliwo-
ści pełnienia mandatu radnego. 
Inni radni chcieli wiedzieć, 
dlaczego w komisji ma być 
siedmiu radnych, a nie sześciu 
albo ośmiu, a Sylwia Matusiak 
przypomniała, że w poprzed-
niej kadencji w komisji roz-
woju gospodarczego zasiadało 
czternastu radnych. Jednak w 

Poświętne będzie walczyć Radni PiS wyszli z sesji 
Podczas pierwszej w tym roku sesji rady powiatu (7 stycznia) wybrano składy komisji stałych. 
Najpierw radni powołali Komisję Rewizyjną. Przewodniczącym został Igor Sulich, w komisji są 
także Andrzej Olszewski, Paweł Solis i Marek Pietrzak. 

drodze głosowania wynikiem 
16:13 ustalono, że komisje będą 
siedmioosobowe. W przypad-
ku komisji, do których zapisało 
się więcej radnych, postano-
wiono skład wybierać w drodze 
głosowania. Jak wiadomo choć-
by z poprzednich głosowań, w 
powiecie większość ma koalicja 

złożona z radnych Wspólno-
ty Samorządowej, Platformy 
Obywatelskiej, Stowarzyszenia 
Jeden Powiat i Porozumienia 
Samorządowego. Tutaj radni 
z PiS zareagowali gwałtownie, 
Ryszard Madziar podziękował 
za „taką współpracę”, po czym 
salę obrad opuścili m.in. Ma-
rek Pietrzak, Janusz Tomasz 
Czarnogórski, Małgorzata Zyśk 
i Sylwia Matusiak. Pozostali na 
sesji radni wybrali w głosowa-
niu jawnym wybrali takie oto 
składy komisji:

Komisja Finansowa – To-
masz Kalata (przewodniczą-
cy), Magdalena Suchenek, Ka-
zimierz Rakowski, Igor Sulich, 
Sylwia Matusiak, Wiesław Mę-
drzycki i Stanisław Żak.

Komisja Rozwoju Gospo-
darczego – Magdalena Suche-
nek (przewodnicząca), Jerzy 
Mikulski, Tomasz Szturo, An-
drzej Zbyszyński, Izabela Dzie-
wiątkowska, Katarzyna Lubiak, 
Sławomir Pisarczyk.

Komisja Bezpieczeństwa, 
Rolnictwa i Ochrony Środowi-

ska – Paweł Solis (przewodni-
czący), Adam Łossan, Janusz 
Werczyński, Mariusz Dembiń-
ski, Wiesław Mędrzycki, Paweł 
Dąbrowski.

Komisja Dziedzictwa Na-
rodowego i Kultury – Andrzej 
Zbyszyński (przewodniczący), 
Kazimierz Rakowski, Mariusz 

Dembiński, Arkadiusz Were-
lich.

Komisja Edukacji, Sportu i 
Turystyki – Arkadiusz Were-
lich (przewodniczący), Karol 
Małolepszy, Halina Bonecka, 
Marta Rajchert, Małgorzata 
Zyśk, Adam Jaczewski, Janusz 
Czarnogórski.

Komisja Zdrowia, Polity-
ki Społecznej i Prorodzinnej 
– Andrzej Olszewski (prze-
wodniczący), Marta Rajchert, 
Janusz Werczyński,  Karol Ma-
łolepszy, Ireneusz Maślany, Syl-
wia Matusiak, Ryszard Madziar.

Komisja Współpracy z 
Jednostkami Samorządu Te-
rytorialnego – Tomasz Sztu-
ro (przewodniczący), Adam 
Łossan, Jerzy Mikulski, Tomasz 
Kalata. 

Każdy radny może uczest-
niczyć w pracach dwóch komi-
sji rady. Jak widać, radni gło-
sowali także za kandydaturami 
osób, które opuściły salę obrad. 
A co będzie, jeśli już nie wrócą?

MB

Starostą Wołomińskim 
został Kazimierz Rakowski 
(Klembów, Wspólnota Samo-
rządowa), wieloletni samorzą-
dowiec, przez ponad 20 lat Wójt 
Gminy Klembów. 

Na Rakowskiego głosowało 
16 radnych (z 29 zasiadających 
w radzie powiatu), na zgłoszo-

nego przez PiS Ireneusza Ma-
ślanego oddano 13 głosów. 

Wicestarostą wybrano 
Adama Łossana (PO), by-
łego burmistrza Zielonki, 
równie doświadczonego w 
działalności samorządo-
wej. Kandydaturę Adama 
Łossana poparło 16 radnych. 

Władze Powiatu
Na sesji 22 grudnia 2014 r. Rada Powiatu wybrała sta-

rostę, wicestarostę, etatowych członków zarządu oraz prezy-
dium rady. 

Z uwagi na cykl wydawniczy MGR informację tę możemy 
przekazać Czytelnikom dopiero teraz.

Radni wybrali także nieetato-
wych członków zarządu po-
wiatu: Karola Małolepszego 
(Wołomin, Jeden Powiat), Ma-
riusza Dembińskiego (Tłuszcz, 
Wspólnota Samorządowa) i 
Martę Rajchert (Radzymin, do 
Rady powiatu kandydowała z 
PiS).

Przewodniczącym Rady 
Powiatu jest Janusz Werczyński 
(Wspólnota Samorządowa), 
wieloletni burmistrz Miasta 

Marki, wiceprzewodniczącymi 
Halina Bonecka (Radzymin, 
PO) i Jerzy Mikulski - były bur-
mistrz Wołomina. 

Wszyscy zostali wybrani 16 
głosami „za”.  Wszystkie głoso-
wania były tajne. 

Powiatem Wołomińskim 
rządzi koalicja Jednego Powiatu 
- PO - Wspólnoty Samorządo-
wej i Porozumienia Samorzą-
dowego.

Podczas obrad

Przewodniczący Rady Gminy Poświętne Bogdan Świadek i wiceprzewodnicząca Jolanta Sałańska
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Porady Księgowo-Prawne

Od 2015 r. 
potwierdzenie 

rejestracji na VAT na 
wniosek podatnika

doradztwo �nansowe, kredyty, leasingi,
factoring, biznesplany, dotacje unijne,
dotacje z urzędu pracy, szkolenia 

kompleksowa obsługa 
księgowa �rm

KANCELARIA DORADZTWA 
PRAWNEGO I PODATKOWEGO

Skłodowscy 
Wiedza i Finanse 
sp. z o.o.

Buchalter 
Skłodowscy sp. j.
Skłodowscy sp. z o.o.

www.honestus.pl

A 
O

l

Od 1 stycznia 2015 roku zniesiony 
zostaje obowiązek potwierdzenia re-
jestracji jako podatnika VAT. Zmiana 
wynika z wejścia w życie części prze-
pisów ustawy z dnia 7.11.2014 o uła-
twieniu wykonywania działalności go-
spodarczej (Dz. U. z 2014 r. poz. 1662 z 

dnia 27.11.2014 r.).
Przed dniem wykonania pierwszej czynności 

podlegającej opodatkowaniu podatkiem VAT należy  
złożyć naczelnikowi urzędu skarbowego zgłoszenie re-
jestracyjne VAT-R (art. 96 ust. 1 ustawy o VAT).  Zgod-
nie z obecnym brzmieniem art. 96 ust. 4 ustawy o VAT 
naczelnik urzędu skarbowego rejestruje podatnika i 
potwierdza jego zarejestrowanie jako „podatnika VAT 
czynnego” lub jako „podatnika VAT zwolnionego”.

Na mocy ustawy o ułatwieniu wykonywania dzia-
łalności gospodarczej przepis ten ulega zmianie. Od 
dnia 1 stycznia 2015 roku naczelnik urzędu skarbowe-
go rejestruje podatnika jako „podatnika VAT czynne-
go”, lub jako „podatnika VAT zwolnionego” i na wnio-
sek podatnika potwierdza to zarejestrowanie. Oznacza 
to zniesienie  obowiązkowego potwierdzania zgłosze-
nia rejestracyjnego VAT-R.

Dzięki tej zmianie zostanie obniżony koszt roz-
poczęcia działalności gospodarczej. W chwili obecnej 
obligatoryjne potwierdzenie rejestracji jako podatnika 
VAT podlega opłacie skarbowej w wysokości 170 zł. 

Zgodnie z uzasadnieniem projektu ustawy o uła-
twieniu wykonywania działalności gospodarczej ce-
lem regulacji jest poprawa warunków wykonywania 
działalności gospodarczej. Służyć temu będzie uprosz-
czenie regulacji, redukcja niektórych obowiązków in-
formacyjnych, doprecyzowanie zagadnień budzących 
wątpliwości, wsparcie inwestycji oraz podniesienie 
efektywności pracy. Realizacja założonych celów pro-
jektowanego aktu wymagała wprowadzenia zmian w 
30 ustawach.

Marcin Jaworski
Kancelaria Podatkowa Skłodowscy 

Wołomin, .12.2014 r.

Od 1 stycznia 2015 roku weszły w życie 
zmiany dotyczące rozliczania deklaracji, 
informacji i rocznych obliczeń podatku za 
osoby fizyczne za 2014 rok. Osoby przesyła-
jące dokumenty za więcej niż 5 podatników 
muszą przesłać je w formie elektronicznej. 
Pozostali płatnicy mogą wybrać formę pa-
pierową, jednak przy krótszym terminie tj. 
do końca stycznia.

Nowe zasady wynikają z ustawy z dnia 26 
września 2014 r. o zmianie ustawy o podatku 
dochodowym od osób fizycznych oraz nie-
których innych ustaw (Dz.U. 2014 poz. 1563). 
Należy pamiętać, że niezależnie od formy 
złożenia PIT-8C, PIT-11, PIT-R oraz PIT-40 
urzędowi skarbowemu (elektronicznie albo 
papierowo) termin przesłania tych dokumen-
tów podatnikowi pozostaje bez zmian.

Przesyłanie informacji lub rocznego obli-
czenia podatku drogą elektroniczną
Sporządzając informacje PIT-8C, PIT-11, 
PIT-R, IFT-1 lub roczne obliczenie podatku 
PIT-40 oraz deklaracje PIT-4R i PIT-8AR za 
więcej niż pięć osób fizycznych lub przy ko-
rzystaniu z usług biura rachunkowego prze-
słać je należy do US drogą elektroniczną w 
terminie do końca lutego roku następujące-
go po roku podatkowym. 

Składając PIT-11, PIT-8C, PIT-R, PIT-40 dro-
gą elektroniczną można skorzystać z przesy-
łania kilku PIT w jednym dokumencie (do 20 
tys. w jednej transmisji danych).

Przesyłanie informacji lub rocznego obli-
czenia podatku w formie papierowej
Gdy płatnik sporządza dokumenty PIT-8C, 
PIT-11, PIT-R, IFT-1 oraz PIT-40 oraz de-
klaracje PIT-4R i PIT-8AR dla nie więcej niż 
pięciu pracowników oraz nie korzysta przy 
ich sporządzaniu z usług biura rachunko-
wego może złożyć wybrane PIT-y w formie 
dokumentu papierowego. Trzeba to jednak 
zrobić w terminie do końca stycznia. Powyż-
sze wytyczne nie pozbawiają jednak prawa do 
złożenia dokumentów zalecaną drogą elek-
troniczną. Składanie deklaracji w formie elek-
tronicznej może mieć wpływ na wcześniejsze 
otrzymanie nadpłaty podatku z zeznania 
rocznego PIT.

Wszelkie niezbędne informacje można 
znaleźć na stronie www.portalpodatkowy.
mf.gov.pl lub uzyskać telefonicznie dzwo-
niąc na infolinię dla płatników uruchomio-
ną w ramach Krajowej Informacji Podatko-
wej. 

Zmiany w 
rozliczaniu PIT-u 
i przesyłaniu 
informacji do US
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Kolędowanie zbliża pokolenia. Orszak Trzech Króli w Strachówce i III Mazowiecki Przegląd Kolęd i Pastorałek.

Przyjaźń malowana kolędą Rozgrywki 
o Puchar Wójta 

11 stycznia na hali sporto-
wej Publicznego Gimnazjum 
im. Tadeusza Kościuszki w Dą-
brówce została rozegrana ostat-
nia kolejka rozgrywek Gminnej 
Ligi Piłki Siatkowej o Puchar 
Wójta Gminy Dąbrówka w se-

zonie 2014/2015. Najlepszym 
zespołem okazał się Old Stars. 
Kolejne miejsca zajęły odpo-
wiednio druzyny: 2) MKS Skok; 
3) Biało - Ślężani; 4) Green 
Team; 5) Kuligów Fighters; 6) 
Czarna Skra; 7) Leszcze z Męt-
nej Wody; 8) Amatorka; 9) TKS 

Chruściele; 10) Iskra; 11) Gim-
nazjum Dąbrówka; 12) Bo jak 
nie my to kto?; 13) PG Juniorki.

Po ostatnim meczu Rado-
sław Korzeniewski - wójt gminy 
Dąbrówka – wręczył zwycię-

skim drużynom puchary i me-
dale, a wszystkim uczestnikom 
rozgrywek pamiątkowe dyplo-
my i nagrody rzeczowe.

Warto też wiedzieć, że w 
tym roku rozgrywki cieszyły 
się wyjątkowym zainteresowa-

niem. Wzięło w  nich udział 
aż trzynaście drużyn, a wiele 
spotkań obejrzała spora grupa 
kibiców. Mecze sędziowali na-
uczyciele wychowania fizycz-
nego – Dariusz Lorek i Damian 
Stachurski. W obsłudze tech-
nicznej rozgrywek pomagali 

uczniowie Publicznego Gim-
nazjum w Dąbrówce. Puchary, 
medale i nagrody zostały ufun-
dowane przez Urząd Gminy w 
Dąbrówce.

T. Rurarz

 Informacje Gminy Dąbrówka

Za sprawą Stowarzyszenia 
Przyjaciół Strachówki, odbył 
się  po raz trzeci Mazowiecki 
Przegląd Kolęd i Pastorałek. 
Członkom organizacji od po-
czątku działania przyświeca 
cel odkrywania, kultywowa-

nia i przekazywania młodemu 
pokoleniu bogactwa tradycji i 
zwyczajów polskiej kultury 
ludowej i narodowej. Honoro-
wy patronat nad Przeglądem 
sprawują Marszałek Woje-
wództwa Mazowieckiego oraz 
Starosta Wołomiński, a po raz 
pierwszy włączył się Central-
ny Związek Kółek, Rolników 
i Organizacji Rolniczych. 
Uczestników pasterskim bło-
gosławieństwem obdarzył Ks. 
Arcybiskup Henryk Hoser. 

Przegląd rozpoczęła Msza 
Św. w kościele parafialnym, 
w intencji uczestników prze-
glądu i mieszkańców wsi. Po 
niej uczestnicy Przeglądu, 
goście i mieszkańcy za Betle-
jemską Gwiazdą i zespołem 
kolędników przeszli ulicami 
Strachówki, by po raz pierw-

szy wieś w powiecie wołomiń-
skim była świadkiem Orszaku 
Trzech Króli. 

Gośćmi kulturalnego wy-
darzenia w Strachówce byli:   
minister Bożena Żelazowska 
- z-ca kierownika UdSKiOR 

oraz przewodnicząca Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego 
Sejmiku Województwa Mazo-
wieckiego, ksiądz proboszcz 
Mieczysław Jerzak, starosta 
wołomiński Kazimierz Ra-
kowski, wójt Klembowa Ra-
fał Mathiak, wójt Strachówki 
Piotr Orzechowski, radni po-

wiatowi i gminni, Rafał Roz-
para - prezes LGD, Barbara 
Gałązka - Prezes ZKRiOR, dh 
Jacek Ołdak - członek Zarzą-
du OSP Strachówka, Adam 
Zientara - organista miejsco-
wego kościoła, dziecięcy ze-

spół Na Ludową Nutę, przed-
stawicielki KGW z Jadwisina, 
mieszkańcy gminy i powiatu.

W Przeglądzie wzięło 
udział czternaście zespołów. 
Prezentacje kolęd i pastorałek 
przygotowały zespoły z gmin: 
Dąbrówka, Jadów, Klembów, 
Tłuszcz, Poświętne, Stra-

chówka i Zabrodzie. Wystą-
piły zespoły: „Chruścielanki 
z Chruścieli, „Chajęcianki” 
z Chajęt, „Dąbrowianki” z 
Dąbrówki, „Roszczepianki” 
z Roszczepu, „Wolenianki” z 
Woli Rasztowskiej, „Kalinki” 
z Miasego, „Jesienne Róże” z 
Tłuszcza, „Laskowianki” z La-
skowizny, zespół KGW z Woli 
Ręczajskiej, „Norwidzianki” z 
Głuch, „Sława” z Zabrodzia, 
zespół KGW ze Strachówki, 
„Równianki” z Równego oraz 
zespół Stowarzyszenia Miłoś-
ników Sulejowa. 

Część artystyczną roz-
począł występ dziecięcego 
zespołu Na Ludową Nutę, z 
autorskim tekstem noworocz-
nych życzeń. Wszystkie ze-
społy przygotowały znane, ale 
i mało znane kolędy oraz pa-
storałki, a nawet odszukały w 
„zakamarkach pamięci” stare 
teksty z myślą o Przeglądzie w 
Strachówce.  

Podsumowując imprezę 
Kapituła wyróżniła” zespół 
„Sława” z Zabrodzia, zespół 
Stowarzyszenia Miłośników 
Sulejowa (za autorskie testy 
pastorałek) oraz zespół ze 
Strachówki.  Na podium zna-
lazł się także zespół „Kalinki” 
z Miąsego.

Na zakończenie Przeglą-
du wszyscy podziękowali i 
odśpiewali gromkie „Sto lat” 
ks. proboszczowi z racji imie-
nin i jubileuszu 50. rocznicy 
urodzin oraz wysłuchali wy-
śpiewanych dla uczestników 
i gości Przeglądu noworocz-
nych życzeń w wykonaniu 
członków Stowarzyszenia 
Przyjaciół Strachówki.

Orszak Trzech Króli w Strachówce i III Mazowiecki Przegląd Kolęd i Pastorałek - 6 stycznia 2015 roku Strachówka była świad-
kiem wyjątkowej uroczystości. 

Członkowie Stowarzyszenia z przedstawicielami zespołów i gośćmi

Występ dziecięcego zespołu Na Ludową Nutę pod kier. Krystyny 
Ołdak

Z założenia sesja mia-
ła być krótka, zwołana dla 
podjęcia kilku uchwał zwią-
zanych z budżetem na 2014 
r. oraz przyjęciem wielo-
letniego planu inwesty-
cyjnego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji, 
który szczegółowo przedsta-
wił prezes spółki Paweł Solis. 
A potem od słowa do słowa 
i obrady przeciągnęły się w 

nieskończoność. Sekretarz 
Roman Kroner przez co naj-
mniej pół godziny odczyty-
wał sprawozdanie z działal-
ności burmistrza Wołomina 
w okresie od 24 października 
do 13 grudnia. Sprawozda-
nie dotyczyło głównie pracy 
poprzedniego burmistrza 
Ryszarda Madziara i było 
tak szczegółowe, że znudziło 
zarówno słuchających, jak i 

czytającego, który niemalże 
pogubił się w odczytywaniu 
licznych kartek. O tym, cze-
go w sprawozdaniu zabrakło, 
mówili sami radni. Na przy-
kład o tym, że urząd odstąpił 
od opłaty w wysokości ok. 2,5 
mln za wycinkę drzew w za-
mian za nowe nasadzenia. – 
Kiedy poszukujemy pieniędzy 
na realizację Wspólnego Bile-
tu, kiedy liczymy każdy grosz, 

każda informacja, że komuś 
coś umorzono lub odstąpiono, 
budzi niepokój – mówił radny 
Marek Górski. Dużo emocji 
wywołała także informacja 
o nagrodach przyznanych 
przez poprzedniego burmi-
strza pracownikom urzędu. 
Łącznie przyznano 220 tys. 
zł nagród 134 pracownikom 
urzędu. 

Burmistrz Elżbieta Rad-
wan i przewodniczący rady 
Leszek Czarzasty przedstawi-
li radnym przebieg spotkania 
z zarządcą komisarycznym 
SKOK, Waldemarem Staw-
skim. Upadek wołomińskiej 
kasy budzi zrozumiały nie-
pokój wśród włodarzy mia-

sta. Pani burmistrz przeka-
zała uzyskane od komisarza 
informacje o uruchomieniu 
wypłat emerytur, które w 
porozumieniu z ZUS zosta-
ły przekierowane na konta 
innych banków, o zapewnie-
niu płynności w wypłacie 
świadczeń gwarantowanych. 
Jednocześnie trwa wygasza-
nie działalności placówek 
SKOK i czekanie na wejście 
syndyka. Podobno w 2015 r. 
nie są planowane drastyczne 
zmiany kadrowe. W sprawie 
SKOK zostało podjęte sta-
nowisko rady świadczące o 
zainteresowaniu tym proble-
mem. 

Burmistrz Elżbieta Rad-
wan przedstawiła swoich 
nowych współpracowników 
– pierwszego zastępcę ds. 
strategicznych, Edytę Zbieć 
oraz radcę prawnego, mec. 
Alicję Gawrońską. Zarówno 
wiceburmistrz Edyta Zbieć, 
jak i mecenas Gawrońska 
pracowały już w wołomiń-
skim urzędzie. 

Nie zważając na późną 
porę, radni zadawali pytali, 
zgłaszali uwagi, żalili się i 
skarżyli, a poruszane sprawy 
nadawały się co najwyżej do 
omawiania na komisjach, a 
nie do przedstawiania na fo-
rum rady. 

M.B.    

Późno, prawie noc 
Gdyby ostatnia sesja wołomińskiej rady potrwała godzinę dłużej, to skończyłaby się już w 

wigilię i trwałaby dwa dni. Rozpoczęte o godzinie osiemnastej obrady przeciągnęły się do póź-
nych godzin głównie z powodu nadzwyczajnej elokwencji radnych. 
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Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNN, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

Układanie glazury terakoty, 
malowanie i inne

tel. 600 798 517, (29) 757 25 30

Brukarstwo   Tanio - solidnie 
Duże doświadczenie, 

Tel. 667-261-828

Zatrudnię cukiernika - 
cukierniczkę oraz osoby do pracy 

w cukierni. Karpin k. Trojan, 
tel.503-311-503

Parapety zewnętrzne na wymiar. 
Cięcie i gięcie obróbek blacharskich. 

Produkcja nasad kominowych. 
Tel. 502073760

• Zakład kamieniarski nagrobki, 
parapety, schody tel. 502 472 396

• Betoniarstwo Janusz Ostaszyk, Ko-
byłka ul. Ketlinga 4, tel. 602 388 709

• Sprzedam używane z Niemiec pralki, 
lodówki, zmywarki, zamrażarki, 
chłodziarki, rowery i inne. Tel. 502 
188 233

PRACA

USŁUGI

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA
BUDOWLANE

Kupię 
każdy samochód,

skorodowany i bez 
dokumentów, osobowy 
i dostawczy, w każdym 
stanie, również rozbity, 

bez opłat 
519353990

• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 
solidnie. Tel. 502 053 214

•  Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535  207

• Sprzedam mieszkanie w Rember-
towie, 45 m kw., dwupoziomowe, 
bezpośrednio, tel. 601 851 504

• Chcesz wreszcie schudnąć zdrowo i bez 
efektu jojo? Zadzwoń 782 765 646, Psy-
cholog, Trener odżywiania

• Psycholog dla dorosłych. 782 765 646
• Szukam pracy. Chałupnictwo: owerlok i 

stebnówka. Tel. 606 733 551 
• Przyjmę do pracy w cukierni z możli-

wością zakwaterowania. Mile widziane 
osoby z praktyką. Telefon kontaktowy: 
502-617-823

• Piekarnia Żytnia zatrudni piekarzy i 
ciastkarzy. Mile widziane świadectwo 
czeladnicze i mistrzowskie. Praca w 
Dąbrówce koło Radzymina. Tel. 29 75 78 
009 wew. 201 lub kom. 601 337 495

• Zatrudnię dekarza tel. 501 296 082
• Przyjmę do pracy w bufecie w Wołomi-

nie, tel. 515 136 293 PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel.: (22) 7611026

Sprzedaż węgla, miał, groszek, 
tanio i dobrej jakości. 

Tel. 22 776 25 12, 501 122 370 

Najskuteczniejsze kosmetyki 
odmładzające z naturalnego 

kolagenu. Tel. 795 688 144

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

Posadzki mixokretem, zacieranie 
mechaniczne. 10 zł za m kw. 

Tel. 797 357 222

Drewno opałowe, klocki 
dębowe. Cena 130 zł za m3.

Tel. 508 193 081 

Drewno opałowe, kominkowe, 
klocki dębowe, brykiet paczkowany 

od 480 zł /tona. 
Atrakcyjne ceny, transport, 

Nadma Jaworówka k. Marek 
Tel. 514 202 038, 882 840 184 

Szklarskie usługi (kompleksowo): 
lustra, ścianki szklane. Nowość! 

Szklane panele kuchenne, 
tel. 608-688-792

Sprzedam dom w centrum 
Radzymina do zamieszkania.

Tel. 501 260 472 

Sprzedam 10 działek 
budowlanych w Guzowatce k/ 

Dąbrówki
Tel. 514 155 292

SKUP AUT
Kupię każdy samochód osobowy 
i dostawczy, również rozbity i bez 

dokumentów. Tel. 789 090 573

BIUROWE

Kancelaria Podatkowa 

Kompleksowa obsługa 
księgowo-podatkowa firm

Warszawa Rembertów 
Al. gen. Chruściela 44

tel. 22 610-28-29
e-mail: biuro@lex-fin.pl

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

Cyklinowanie, układanie 
parkietów, paneli itp. 

tel: 600-716-938

betonowe, 
metalowe i panelowe
Sprzedaż, montaż. 

Tanio, Szybko, solidnie. 
Tel. 600 551 008

502 381 948

Ogrodzenia 

Hydraulika pełny zakres
Montaż instalacji urządzeń 

gazowych, hydraulika CO 
plastik, miedź, 

tel: 514 166 055

Domowe stacje uzdatniania wody, 
odżelaziacze, odmanganiaczne, 

zmiękczacze i inne

tel. 783 800 800 
Wołomin, ul. Lipińska 82

www.oresmiusz.pl

FILTRY DO WODY

Kasacja samochodów, złomowanie, 
skup złomu, sprzedaż części, napra-
wa samochodów, zbiórka sprzętu 
AGD i RTV. JAN TOKARSKI, Poświęt-
ne, ul. Szkolna 11. Biuro: Wołomin, 
ul. Wileńska 57. Tel./fax: (22) 787-
11-65, 668-46-90-13, 507-01-79-12

KANCELARIA
RADCY PRAWNEGO

sprawy cywilne, rodzinne, 
spadkowe, pracownicze, 

gospodarcze i administracyjne
Rembertów

tel. 514-94-11-94
www.orszewska.pl

AUTO - Gaz
montaż, serwis

MECHANIKA POJAZDOWA
Wieloletnie doświadczenie

FHU "Wiktor"
Trojany 37 B

Tel. 606 992 461
RATY

www.fhu-wiktor.com.pl

SKŁAD WĘGLA  RUDA
Węgiel z polskich kopalń i tańszy 

importowany
Oferujemy: węgiel kostkę, 
ekogroszek, orzech, miał

Transport powyżej 1 tony gratis!

Tel. 507 322 809, 
504 071 374 ANKARO

Ząbki, ul. Górnośląska 40
Tel./fax: (22) 781 72 52

kom. 501-730-682
www.oknaankaro.com.pl

PROMOCJE 
DO 35%

parapety, żaluzje, rolety

OKNA

Pełen zakres usług samochodów 
osobowych i dostawczych. 
Diagnostyka
komputerowa. 

www.robmar.okserwis.pl 
robmarauto@op.pl

Nadma, ul. Kozia Góra 2 
Tel. (22) 799 31 39, 502 242 090
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Zapraszam do wzięcia udziału 
w I KONKURSIE KULINARNYM 
„SMAKI DZICZYZNY 2015”,
który odbędzie się na 
19. Międzynarodowych Targach 
Gastronomicznych EuroGastro
25 marca 2015 roku 
w Centrum 
Targowo-Kongresowym MT Polska, 
Warszawa, ul. Marsa 56c. 
Regulamin i szczegóły dostępne na 
www.newsgastro.pl

Artur Świerżewski

Artur Świerżewski - pomysłodawca konkursu; pasjonat myślistwa i miłośnik dziczyzny; 
promuje dziczyznę w kraju i za granicą;   wieloletni szef kuchni; członek Elitarnego Klubu 
Szefów Kuchni, Rady programowej miesięcznika Polskie Drogi Gastronomii, SK BANKU, 
kół łowieckich „Wrzos” i „Jeleń” oraz Cechu Rzemiosła i Przedsiębiorczości. Autor porad 
i przepisów kulinarnych w prasie i telewizji. Wyróżniony wieloma nagrodami i odzna-
czeniami, m.in. Certyfikatem Polskiego Klubu Biznesu, Certyfikatem Myśliwskim oraz 
Srebrną i Złotą Odznaką Rzemiosła.


